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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nem számolt be az ügyészség a pedofil 
bűncselekménybe keveredett nagykövet ügyéről?" 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

Kevés  undorítóbb  bűncselekmény  van,  ha  van  egyáltalán,  mint  a  kiszolgáltatott,  védekezésre
képtelen gyermek nemi kapcsolatra vagy pornográfiára kényszerítése. A törvény, nagyon helyesen a
gyerekekről készült pornográf felvételek és filmek birtoklását és terjesztését is üldözi és büntetni
rendeli,  hiszen ezeket a gyerekeket megnyomorító felvételeket azért  készítik, mert vannak, akik
megrendelik, és akik forgalmazzák őket.

A  sajtó  híradása  szerint  már  egy  esztendeje,  hogy  a  spanyol  rendőrség  által  irányított,
gyermekpornográfia  elleni  nemzetközi  rendőrségi  művelet  során  lebukott  Kaleta  Gábor,
Magyarország  korábban  Peruban  szolgálatot  teljesítő  nagykövete,  akit  idehaza  letartóztattak,
nagyköveti  rangjától megfosztották,  de sem visszahívását,  sem menesztését a nyilvánosság előtt
nem indokolták, az egész ügyről mélyen hallgattak. Sőt, az önök tájékoztatása szerint novemberben
már vádat is emeltek ellene – ám a közvélemény erről sem tudhatott meg semmit.

Kérdezem Önt:

1. Miért maradtak némák ebben az ügyben?

2. Ki adott utasítást arra, hogy az ügyészség ne tájékoztassa a közvéleményt Kaleta Gábor ügyében?

Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2020. február 10.

Dr. Vadai Ágnes
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